
Generalforsamling - DCH Fladså  
Tirsdag d 21 januar 2025 

11 deltagere 

Generalforsamling er indkaldt rettidigt. Der er stemmeafgørelse, ved håndsoprækning.  

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
Steffen er valgt 

2. Valg af referent  
Jeanne er referent 

3. Bestyrelsen aflægger beretning 
Denne godkendes 

4. Kassereren aflægger beretning 
Margit fremlægger regnskab. Regnskab er delt ud. Der er et underskud, 6812,96. Dette skyldes at 

der ikke er hævet i kontingent og træning. Dette var forventet. Regnskab er underskrevet af 

suppleanter.  

Randi spørger hvorfor Rally konkurrence ikke er med på budgettet, dette skyldes at Margit dels har 

glemt det, men som regel går en konkurrence nogenlunde lige op. 

Der blev talt om sidste år, at der skal indkøbes ny container Støtte fra kommunen, søger man på 

unge under 25 år. 

       Der er ikke yderlige spørgsmål til regnskab og det godkendes derfor 

5. Indkomne forslag: 
Birthe, Valg af tre bestyrelsesmedlemmer, der er på valg skiftevis i lige og ulige år. 

Bestyrelsen konstituerer derefter sig selv. 
Vedtægtsændring er modtaget rettidigt 

Forslag der skal fortsat vælges formand og kasserer. Der skal vælges tre bestyrelses medlemmer, 

som der konstituerer sig ved først kommende bestyrelses møde. Steffen oplæser vedtægtsregler. 

Birthe forklarer grundlaget for dette, som der skyldes at det er mere overskueligt at blive valgt til 

bestyrelsesmedlem, frem for en valgt post.  

Jan forretningsfører har Birthe talt med og han har klarlagt at denne ændring kan træde i kraft med 

øjeblikkelig virkning. 

Der skal ændres i 6.3 Valg af Næstformand, Sekretær fjernes. Der skal beskrives at tre 

bestyrelsesmedlemmer skal vælges på skift lige og ulige år. 1 medlem lige år, 2 medlemmer ulige år.  

8.1 der skal tilføjes som konstituerer sig selv ved først kommende bestyrelses møde. 

Vedtægtsændringen godkendes. 

Det godkendes at det træder i kraft med øjeblikkelig virkning, hvilket medvirker at der ændres i 

dagsorden for dagens generalforsamling. 

  

6. Fastsættelse af kontingent, bestyrelsen indstiller til uændret kontingent 
Bestyrelsen indstiller til at det fortsætter med uændret kontingent og træning gebyr. Dette gøres på 

grundlag af det overskud der er i klubbens regnskab. Således at overskuddet gives tilbage til 



medlemmer. Steffen gør opmærksom på at vi skal være opmærksomme på at der ikke kommer for 

stor en skævvridning.  

Det godkendes at det fortsætter uændret.  

 

7. Valg af formand (lige år) da formand er stoppet 
Birthe peger på  Jeanne, hvilket Lisbeth støtter op omkring.  Jeanne takker ja til at stille op. 

Jeanne vælges ind 

 

8. Valg af næstformand (ulige år) 
udgår 

9. Valg af kasserer (ulige år) 
Kasserer er på valg i år. Margit tager to år mere. 

Margit vælges ind. 

 

10. Valg af sekretær (lige år) nuværende stopper 
udgår 

11. Valg af bestyrelsesmedlem 
Birthe er ikke på valg. Gerner stiller op. Gerner bliver valgt. Gerner overtager for Jane og dermed på 

valg i ulige år.  

Der efterlyses et bestyrelses medlem. Lisbeth vælges ind i bestyrelsen, er på valg i lige år. 

 

12. Valg af 2 suppleanter 
Valg af 2 suppleanter, Helle er første suppleant og Morten er anden suppleant 

Begge vælges 

 

13. Valg af 2 revisorer 
Valg af 2 revisor, Susanne og Steffen tager begge et år mere 

14. Valg af revisorsuppleant 
Lisanne bliver revisor suppleant 

15. Eventuelt 
Margit Container, der skal først indkøbes til sommer, når der kan køres på græsset.  

 I forhold til vi ser på brugt container, skal der først ses på dette når det er aktuelt. 

Morten har forslag til container, Den nuværende 20 fods, skal udskiftes med en 40 fods Dette skal 

søges om hos kommunen. Den skal stå på samme areal, men kommer til at fylde mere. 

Halvtaget skal skiftes i samme moment, da den er boltet fast på den gamle container. Hvilket giver 

mulighed for at udbygge og skabe bedre plads til bl.a. borde. 

Steffen supplerer med at Morten kender en god elektriker der kan ligge strøm i jorden, til lys i 

containerne. Dette skal der også søges om. Margit gør opmærksom på at der ikke er strøm til at 

trække dette. 

Lisbeth spørger indtil bekymring omkring at det er et blandet agiliti hold, er der kun er plads til 

nybegyndere.  Da der ikke ses en udvikling når man har gået i en længere periode. Armani er 

opmærksom på at det er et blandet hold. Morten fortæller at Armani er virkelig dygtig til at 

differentiere på dette. 

 

Generalforsamling er hermed afsluttet 

 



 

 


